



THE STRENGTH YOU NEED

Immerse, Part 4
Pastor Andy Wood
February 15–16, 2025

“On one occasion, while he was eating with them, he gave them this command: ‘Do not leave Jerusalem, but wait for the gift my Father promised, which you have heard me speak about. For John baptized with water, but in a few days you will be baptized with the Holy Spirit.’ So when they met together, they asked him, ‘Lord, are you at this time going to restore the kingdom to Israel?’ He said to them: ‘It is not for you to know the times or dates the Father has set by his own authority. But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth.’ After he said this, he was taken up before their very eyes, and a cloud hid him from their sight.”
Acts 1:4-9 (NIV84)

How To Walk In God’s Strength:

1. Prioritize God’s _____.

“And hope does not put us to shame, because God’s love has been poured out into our hearts through the Holy Spirit, who has been given to us.”
Romans 5:5 (NIV)

“The Spirit you received does not make you slaves, so that you live in fear again; rather, the Spirit you received brought about your adoption to sonship. And by him we cry, ‘Abba, Father.’”
Romans 8:15 (NIV)

The Holy Spirit is God’s Presence:

with me, working _____, resting upon me, and moving

_____.

2. Receive God’s _____.

“Don’t be drunk with wine, because that will ruin your life. Instead, be filled with the Holy Spirit...”
Ephesians 5:18 (NLT)

“And do not grieve the Holy Spirit of God, with whom you were sealed for the day of redemption. Get rid of all bitterness, rage and anger, brawling and slander, along with every form of malice. Be kind and compassionate to one another, forgiving each other, just as in Christ God forgave you.”
Ephesians 4:30-32 (NIV)

“Do not quench the Spirit.”
1 Thessalonians 5:19 (ESV)

3. Seek God’s plan.

“Therefore, my dear friends, as you have always obeyed—not only in my presence, but now much more in my absence—continue to work out your salvation with fear and trembling, for it is God who works in you to will and to act in order to fulfill his good purpose.”
Philippians 2:12-13 (NIV)

4. Act on God’s _____.

“But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth.”
Acts 1:8 (NIV84)

Take your next steps!



1. presence 2. in me 3. through me
4. power 5. purpose



你需要的力量

讀經計劃 (四)

胡安迪牧師

2025年2月15-16日

「耶穌和他們聚集的時候，囑咐他們說：『不要離開耶路撒冷，要等候父所應許的，就是你們聽見我說過的。約翰是用水施浸，但不多幾日，你們要受聖靈的浸。』他們聚集的時候，問耶穌說：『主啊，你復興以色列國就在這時候嗎？』耶穌對他們說：『父憑着自己的權柄所定的時候、日期，不是你們可以知道的。但聖靈降臨在你們身上，你們就必得着能力；並要在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。』說了這話，他們正看的時候，他就被取上升，有一朵雲彩把他接去，便看不見他了。」
使徒行傳 1:4-9 (和合本)

如何行在上帝的能力中：

1. 將上帝的_____放在首位

「盼望不至於羞恥。因為所賜給我們的聖靈將神的愛澆灌在我們心裏。」
羅馬書 5:5 (和合本)

「你們所受的不是奴僕的心，仍舊害怕；所受的乃是兒子的心，因此我們呼叫：『阿爸，父！』」
羅馬書 8:15 (和合本)

聖靈是上帝的同在：

和我一起，_____作工，落在我身上，

_____運行

2. 接受上帝的_____

「不要醉酒，因為那會毀了你們的生命。相反，要讓聖靈充滿你們。」
以弗所書 5:18 (新普及譯本)

「不要讓上帝的聖靈擔憂，你們已經蓋上了聖靈的印記，將來必蒙救贖。要從你們當中除掉一切的苦毒、惱恨、怒氣、爭吵、毀謗和邪惡。總要以恩慈、憐憫的心彼此相待，要互相饒恕，正如上帝在基督裡饒恕了你們一樣。」
以弗所書 4:30-32 (當代聖經)

「不要消滅聖靈的感動。」
帖撒羅尼迦前書 5:19 (新普及譯本)

3. 尋求上帝的計劃

「這樣看來，我親愛的弟兄，你們既是常順服的，不但我在你們那裏，就是我如今不在你們那裏，更是順服的，就當恐懼戰兢，做成你們得救的工夫。因為你們立志行事，都是神在你們心裏運行，為要成就他的美意。」
腓立比書 2:12-13 (和合本)

4. 遵循上帝的_____

「但聖靈降臨在你們身上，你們就必得着能力；並要在耶路撒冷、猶太全地和撒馬利亞，直到地極，作我的見證。」
使徒行傳 1:8 (和合本)

踏出你的下一步！



1. 同在 2. 在我裏面 3. 透過我 4. 能力 5. 目的